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Dagsorden 13. juni 2023

Dato 13. juni 2023

Sted Brøndby

Deltagere

Ansvarlige benævnes med initialer.

Tom Faurschou (TF) (KOMMER sent), Claus Bo Svenningsen (CBS)
(ONLINE), Kristian Nielsen (KNI), Lau Larsen (LL), Peter H Engel (PHE)
(ONLINE i starten), Jeppe Jørgensen (JJ), Tommas Nielsen (TNI),
Christian Jacobsen (CJ), Malene Hjorth (MHJ), Nina Øverberg (NIO)

Afbud

Referent Malene Hjorth (MHJ)

REFERAT SKREVET MED BLÅT

Nr. Punkt Kommentar/beslutning/opgave Bilag
#

An-
svar-
lig

Velkommen KNI tog dirigentstokken inden Toms ankomst TF

1. Godkendelse af
referat

Referat godkendt TF

2. Godkendelse af
dagsorden

Dagsorden godkendt TF
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3. Diskussion 1) Lovforslag Årsmøde 2023 - er der nogen?

Forslag skal være inde inden 1. august. Irene Lauridsen bliver
af Jeppe Jørgensen bedt om at se ind i området ‘De blå
ambassadører’, for at se, om der kunne være noget på det
område, der gav anledning til ændringer.

2) Opfølgning på bestyrelsesseminar
Tom fulgte op på de aftaler, der blev lavet på seminaret.
Interaktionen mellem møderne og mellem organisationens
parter blev drøftet.

Proaktivitet efterlystes på tværs og sparringsaftaler blev
genopfrisket:
Lau/Peter - indpisker Jeppe
Tommas/Tom - indpisker Kristian
Jeppe/Tommas - indpisker Claus
Kristian/Tom - indpisker Lau
Peter/Tommas - indpisker ?
Jeppe/Tom - indpisker ?

Inden næste møde d. 22. august tager Tom fat på sine
sparringer og han opfordrede øvrige til at gøre ligeså.

Husk også tap’in/minimøder pr. googlemeet om specifikke
emner.

3) Udvikling af kapkano i DK
KNI ønsker at nedsætte en arbejdsgruppe vedr. udvikling af
et aktivt kapkanomiljø i DK. Kommissoriet skal defineres
nærmere. Der ønskes så bredt et deltagerfelt som muligt.
Mulige deltagere fra Nybro Furå, Vallensbæk, Holstebro og
navngivne kandidater Christina Scales, Peter Nagy blev
foreslået - andre forslag modtages gerne. Send mail til
KNI@kano-kajak.dk.
Kristians Vision 32. SE HER.

3.1

3.2

3.3

CJ

TF

KNI
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4. Beslutning 1) Procesmål 2024-25 - næste fase

Forslaget til opdeling i arbejdsgrupper blev godkendt.
De ansatte i de enkelte grupper indkalder til de første
møder.
Det samlede forslag, efter arbejdsgruppernes drøftelser,
drøftes til oktober. Strategioplæg 2021-2028 kan tages som
udgangspunkt.

2) Ny BE-dagsorden/referat skabelon
Forslag godkendt. Husk at notere om de enkelte punkter er
til drøftelse, beslutning eller orientering. Husk prioritering af
punkter inden udsendelse - dette påhviler formand og
ansatte.

3) Klub henvendelse vdr uddannelsescenter mm - hvad
stiller vi op?

Klubben inviteres til møde med Peter H.E. (som gerne
afholdes i klubben). Emner på mødet er DKF’s
uddannelsessystem og uddannelsespolitik.

4) Godkendelse regnskab 2022
Regnskabet blev godkendt til underskrift. Der skal nu
arbejdes med formidling af resultatet. Benchmark med
andre forbund overvejes.

5) Godkendelse af IPP4 kano norm
Godkendt. Normen lægges ind i samlingen af beskrivelser.

6) Nye klubber
Godkendt med følgende forbehold: Munkebo og Glyngøre
bedes sige ‘ja’ til at tilpasse vedtægter, så det fremgår, at
klubberne er tilknyttet DKF og vil arbejde for at fremme
padlesport på linje med øvrige aktiviteter. Glyngøre har
været medlem tidligere (for ganske nylig) og opnår dermed
ikke to års gratis kontingent.

4.1

4.2

4.3

4.4

4.5

4.6

CJ/NIO/
CBS

JJ

CJ/PHE

CJ

NIO

MHJ

5. Skriftlig orientering

bestyrelsen

1) Formand
Møde om nyt stævneprogram sættes op med arbejdsgruppe
samt TBF, NIO og CJ

Der blev reflekteret over 5000m som OL distance på sprint
(tidligst i 2028) - med overbæring og håndtag på kajakken. Vi
afventer den internationale udvikling i ICF’s discipliner. Tages
op på møde i august.

2) Første næstformand
Intet at tilføje

5.1

5.2

TBF

CBS
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3) Anden Næstformand

Intet at tilføje

4) Landshold og Elite
Møde i Elitesamarbejdsgruppen afholdes i Nyborg d. 14/6.

Der er fokus på, at selektionskriterierne overholdes ved
udtagelse af hold til konkurrencer.

5) Konkurrence
Lau Larsen oplevede utilfredshed med CPH Spring
Regatta-planen og efterlyser opbakning til afholdelse af
denne form for arrangementer.
Der var et stort deltagertryk, som ikke kunne håndteres
optimalt ift program, tid og teknologi.

Mht fremtidige stævner, må vi hurtigt finde en afklaring i
forhold til stævneprogram.

6) Klubaktiviteter og motion
Peter Engel har haft møde med Christian Jacobsen og Nina
Øverberg vedr. strategiopfølgning
og med Christian Jacobsen og Malene Hjorth vedr.
klubhenvendelse.

Har endvidere haft møde med DIF og DfFR vedr. stor B&U
satsning, hvor klubber i udvalgte områder får stillet en B&U
konsulent til rådighed i trekantsamarbejder.

Ros fra Lau til Peters klumme i magasinet.

7) Facilitet & Miljø.
Intet at tilføje

5.3

5.4

5.5

5.6

5.7

KNI

TNI

LL

PHE

JJ

6. Skriftlig orientering
organisationen

1) Organisatorisk status

Dette bilag - 6.1 - bliver mindre, jo bedre bilag 6.2
indarbejdes. Emner der ikke nåede med i det skriftlige
oplæg:

● B&U trænersamling en succes (dette er en del af
status på spor 2)

● App version 0 publiceret - de sidste plastkort trykt
mandag d. 14/6

● Viking udvalgt til at være en af de klubber, der
sammen med en sejl- og en roklub, får en B&U
konsulent at gøre godt med. Hvis klubben siger ja.

6.1

6.2

CJ

NIO
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● CJ sender budmaterialet til VM ud til BE til

orientering.

2) Status på strategiindsatserne

Se bilag 6.2. Små justeringer af formen blev drøftet.

7. Økonomi 1) Status

Nedgang i kontingentindtægt blev drøftet. Et ‘præventivt’
sparekatalog på ca. 100.000 kr. udarbejdes af Christian
Jacobsen og Kristian Nielsen - dette fremlægges i august.

7.1 CJ

8. Eventuelt 1) MHJ/PHE: ‘Klummer’ til magasinet…Bestyrelsen
blev opfordret til at følge Peters eksempel

2) JJ: DK har nu fået en havplan, som kan læses på
havplan.dk - den burde ikke give restriktioner for
adgang på vandet

3) JJ: Debat om live streaming tages op på næste
BE-møde

8.1 TF

Indsatsområder 2021-2028

● Koncepter til klubber.

Klubber med padleaktiviteter skal se DKF som
den mest relevante samarbejdspartner.

● Meget mere B&U.

Vi arbejder for at skabe og udvikle børn- og
unge miljøer, som tiltrækker og sikrer
tilknytning af flere børn og unge.

● DKF tager ansvar.

Vi vil sikre godt rovand og retten til gode
oplevelser på vandet - uanset fysiske og
psykiske hindringer.

● Tilbud til den enkelte.

Vi vil vise en klar og tydelig vej ind i
padlesporten. Vi stræber efter at have
relevante tilbud til alle interesserede.

● Verdens bedste træningsmiljø

Vi vil udvikle elitetræningsmiljøer, som favner
hele atleten og sikre, at Danmark kontinuerligt
vinder medaljer ved internationale
mesterskaber.

● Faglighed, digitalisering og optimering

Vi vil kendes for vores høje faglighed og
forbundets relevans for alle padlere - både
online og offline.
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 3.1 13. juni 2023
Form Diskussion

Ansvarlig CJ

Emne Lovforslag Årsmøde 2023 - er der nogen?

Opgave Forslag og lovforslag til Årsmøde 2023 skal så småt defineres, således at de
relevante fagpersoner o.l. kan konsulteres.

Baggrund Deadline for forslag er 1. august, så derfor kan vi med fordel nu drøfte en
bruttoliste med forslag, således at relevante grupperinger kan konsulteres.

Vi har pt begrænset med input til ændringer, men kan starte processen. Der er en
række redaktionelle og administrative ændringer som kan foreslås hvis vi kan
frigøre tid nok til den opgave.

Klubberne varsles med frist for forslag.

Indstilling Bestyrelsen drøfter om der er i forhold til de respektive ansvarsområder for
bestyrelsens medlemmer er behov for et eller flere lovforslag eller
principbeslutninger (forslag), som skal behandles på årsmødet.

Næste opfølgning Bestyrelsesmødet i august 2023.
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 3.2 13. juni 2023
Form Diskussion

Ansvarlig TF

Emne Opfølgning på bestyrelsesseminar

Opgave Bestyrelsen drøfter hvordan udviklingen har været i bestyrelsens arbejde i
forlængelse af bestyrelsesseminaret.

Baggrund På seminaret blev opgavefordelingen drøftet og tilpasset.

Det blev ligeledes drøftet, hvordan bestyrelsesarbejdet spændte fra de formelle
fora / opgaver som fx styregruppemøder og kongresser over ad hoc møder og
samarbejde via medarbejderne.

Der blev aftalt et særligt fokus på den uformelle (telefon) kontakt mellem
bestyrelsen mellem møder.

Der blev nedsat 2 x 2 sparringsgrupper

Indstilling Bestyrelsen drøfter, hvordan status er i forhold til de aftalte forhold.

Næste opfølgning Afhænger af drøftelsen.
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 3.3 13. juni 2023
Form Diskussion

Ansvarlig KNI

Emne Udvikling af kapkano i DK

Opgave Drøftelse af udvikling af Kapkano i DK

Baggrund KNI ønsker at der etableres en plan for udviklingen af kap-kano med det mål at
have danske atleter kvalificeret til OL i 2028 og/eller 2032.

Oplæg eftersendes. LINK til oplæg

Indstilling Drøftelse

Næste opfølgning Afhænger af drøftelsen
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.1 13. juni 2023
Form Beslutning

Ansvarlig NIO CJ CBS

Emne Proces i forbindelse med udarbejdelse af nye procesmål i DIF strategiaftale for
2024-2025

Opgave
Udarbejde nye procesmål for 2024 og 2025 i DIF strategiaftale.

Baggrund
Det foreslås at nedsætte 4 arbejdsgrupper, der arbejder med procesmål for

2024-2025 på sporene 1-4 med repræsentanter fra både bestyrelse og

sekretariat.

Forslag til tidsplan:

Forslag til nye procesmål skal være færdig i start oktober og afleveres til

strategikonsulent Christian Kierkegaard i DIF. Det foreslås derfor at der afholdes et

fysisk møde i hver af grupperne i medio august, og at det resterende arbejde

foregår i mailudveksling mellem deltagerne i hver enkelt arbejdsgruppe. Alle

forslag til nye procesmål sendes til Nina Øverberg 29. september.

Forslag til arbejdsgrupper:

Spor 1: Bedre faciliteter, retten til- og beskyttelse af- godt rovand

Irene Lauridsen, Kamilla B Ryding og Jeppe Jørgensen

Spor 2: Flere børne og unge egnede miljøer

Rasmus Birkkjær Bertelsen, Lærke Høyer, Peter Engel, Finn Pape

Spor 3: DKF tager ansvar

Silas Kraul, Morten Ib Juul Madsen (nu på barsel), Nina Øverberg og Kristian

Nielsen

Spor 4: Professionalisering, faglighed og digitalisering

Silas Kraul, Nina Iren Øverberg, Morten Ib Juul Madsen (barsel), Malene Hjorth og

Claus Bo Svenningsen
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Indstilling Det indstilles til at bestyrelsen vedtager proces, tidsplan og arbejdsgrupper

Næste opfølgning Næste bestyrelsesmøde
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.2 13. juni 2023
Form Beslutning

Ansvarlig CJ MHJ JJ

Emne Ny BE-dagsorden/referat skabelon

Opgave Beslutte ny opstilling af dagsorden og referat til bestyrelsesmøder

Baggrund For at styrke bestyrelsens arbejde er der udarbejdet et forslag til hvordan
dagsorden og referat fremover kan opstilles.

Udover den justerede grafiske opstilling er det centralt at indstillinger klart
fremgår og at beslutninger nemt kan refereres.

Uddybende bilag kan og skal fortsat anvendes hvor det er relevant.
Der skelnes fortsat mellem sager til

● orientering og status
● drøftelse
● beslutning

Se eksempel med marts måneds bestyrelsesmøde som case:

DKF forslag ny opsætning dagsorden - marts som eksempel.docx

Indstilling Det indstilles at møder fremover opstilles som her foreslået.

Næste opfølgning Næste bestyrelsesmøde
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.3 13. juni 2023
Form Beslutning

Ansvarlig CJ PH

Emne Klub henvendelse vedr uddannelsescenter mm - hvad stiller vi op?

Opgave En klub ønsker at drøfte en række forhold vedr. uddannelsessystem og arbejdet
med uddannelsescentre og de forskellige grene.

Baggrund På dagen for sidste bestyrelsesmøde modtog DKF’s bestyrelse en henvendelse. (se
mail fra 28/3) Dette tillod ikke en behandling på bestyrelsesmødet.

Der udarbejdes et forslag til, hvorledes DKF’s bestyrelse i samarbejde med
sekretariatet kan etablere en proces med henblik på at skabe størst mulig
tilfredshed med samarbejdet indenfor de principielle rammer der er etableret for
DKF’s uddannelsessystem.

Konkret oplæg eftersendes.

Indstilling Det konkrete oplæg drøftes, tilpasses og ansvar for eksekvering vedtages.

Næste opfølgning Efter bestyrelsens behandling.
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.4 13. juni 2023
Form Beslutning

Ansvarlig CJ

Emne Godkendelse regnskab 2022

Opgave Regnskab 2022 skal drøftes og gennemgås af DKF’s bestyrelse.

Baggrund Årsrapport (Regnskab) og Statusprotokol (revisionens information til bestyrelsen)
skal godkendes i bestyrelsen. Ansvarsprotokol er standard information om regler
og ansvarsfordeling.

Efterfølgende underskrives dette elektronisk med Penneo. Årsrapport fremlægges
endeligt for Årsmødet 2023 til godkendelse.

Materialet er udarbejdet og udsendes så snart at det modtages fra EY.

Indstilling Regnskab og Statusprotokol godkendes.

Materialet offentligøres på hjemmesiden efter underskrift og fremlægges til
godkendelse på Årsmødet.

Næste opfølgning Underskrift og offentliggørelse.
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.5 13. juni 2023
Form Beslutning

Ansvarlig NIO

Emne Godkendelse af Kano IPP4 Norm

Opgave Godkende forslag til ny norm for IPP4 Kano.

Baggrund I forlængelse af sidste års real kompetenceafklaringsforløb i kano IPP4 og
kanoinstruktør 3 har (arbejdsgruppen – Sanne Jensen, Simon Mundus og Bjørn
Thomsen) det været arbejdet på at færdiggøre en nyt IPP4 kanonorm. Den er nu
klar i version 1.3.

Planen er at den nye IPP 4 norm skal være et ”top down” dokument som herefter
er grundlag for at tilrette de underliggende IPP niveauer og hermed også tilrette
de tilhørende instruktørniveauer. Dette arbejde starter nu.

I processen har Patrick McCormack fra det Irske Kano og Kajak Forbund hjulpet.
Patrick har deltaget både som censor/reference under RKA forløbet, men også
som sparring under "topdown"-processen, da det irske forbund har været
gennem den samme proces. Patrick repræsenterer også i en periode Irland i EPP
sammenhæng.
Alle deltagere i kompetenceafklaringsforløbet er undervisere på én eller flere
uddannelser i friluftsliv, hvor kano er linje eller specialefag.

Den nye norm er tilpasset ønskerne om at kunne byde ind med både ”åben vand”
under danske forhold og strømmende vand – primært i Sverige. Passende forhold
er gennem de seneste måneder nu gennemtestet, både på workshopdage og
kanosamlinger i det svenske – se bla. artikel i MAGASINET.

Næste step kan være at præsentere normen i EPP sammenhæng og selvfølgelig
også at tilpasse de underliggende niveauer.

Forslag til Kano IPP4 Norm

Indstilling Det indstilles til at bestyrelsen godkender forslag til Kano IPP4 norm version 1.3.

Næste opfølgning Offentliggørelse på hjemmeside
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.6 13. juni 2023
Form Beslutning

Ansvarlig MHJ

Emne Ny Klub

Opgave Greve Roklub (Har været gennem DIF-godkendelse)

Glyngøre Sejlklub og Vedtægter

Munkebo Sejl- og Roklub og Vedtægter

Baggrund

Indstilling Greve Roklub, Glyngøre Sejlklub og Munkebo Sejl- og Roklub indstilles til
optagelse i DKF.

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.1 13. juni 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Tom Faurschou (TF)

Emne Orientering:

Jeg har været til WC 1 Szeged for at følge vores Sprint hold som er i forberedelse
til VM og OL-kval til august mdr. I Szeged havde jeg et par korte møder med vores
ICF præsident omkring vores VM Jels og den problemstilling omkring deltagelse af
Rusland & Belarus som ICF har godkendt til deltagelse. Vi havde en god dialog,
men delte ikke beslutningen. Vi er helt på linje med DIF og vores nordiske
forbund. Vi sender samlet et brev til ICF hvor vi fra Nordisk siden udtrykker vores
holdning til denne beslutning.

Vi var også omkring den nye medieaftale, som gør at der skal betales eller skal
man se en del reklamer for adgang til at se WC, VM alle stævner under ICF. Der vil
blive en evaluering efter denne sæson om ICF ønsker at fortsætte eller gøre noget
andet.

Ligeledes havde vi en snak om OL distance og hvad vi kan forvente ift. OL 2028

i LA. Det ser ud til at OL programmet vil lægge sig meget tæt op af 2024
programmet, men dette er på ingen måde sikkert. Vi følger dette tæt for at
tilpasse vores satninger.

Jeg har også et møde med den nye ECA præsident. Vi ser en rigtig positiv
udvikling og dialog, som går mere i den retning som vi har forsøgt at rykke ECA
imod. Der vil blive lavet nogle arbejdsgrupper med forskellige strategiske spor
som vi kommer til at melde ind på, så vi kan påvirke retningen. Dette bliver
virkelig spændende at følge.

Vores nye sportschef er startet og er i gang med en markant læringskurve. Så det
har lettet trykket på Christian m.fl.

Punkt som vi har i vores strategi, som vi bør holde markant fokus er vores
udvikling af medlemmer under 18 år, vi ser et fald fra 360 deltager ved Bagsværd
regatta i 2018 til 240 i 2023.

Stort aktivitetsniveau, læs under sekretariatets punkt.
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Opgave

Indstilling

Næste opfølgning

Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.2 13. juni 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Claus Bo Svenningsen (CBS),

Emne Orientering næstformand

Opgave

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.3 13. juni 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Kristian Nielsen

Emne Orientering anden næstformand

Opgave Deltagelse i DIF årsmøde fredag den 27. april og lørdag den 28. april

Årsmødet forløb som forventet i god ro og orden. Af særlige punkter, der havde
vores interesse, var de forslag, som DIFs bestyrelse havde stillet til ændringer i
godkendelsesproceduren for specialforbund. Som beskrevet i tidligere
dokumenter, var vores position at vi var imod da vi mente, at forslagene skulle
igennem endnu en bearbejdning og forbedring, da vi ikke mente, at forslagene i
den nuværende form kunne stemmes igennem.

Der indkom et forslag fra et af de berørte forbund; man ønskede at de to
ændringsforslag skulle vedtages med ⅔-dels flertal og henviste til DIFs love
(§14,stk. 1). Dette forslag blev vedtaget og på grund af dette forslags vedtagelse
faldt de 2 ændringsforslag da de lige præcist ikke opnåede ⅔-dels flertal. Det var
med et meget snævert flertal at de faldt, så vi kan være tilfredse for nu, men man
må nok forvente at de bliver vedtaget i en kommende afstemning

Besøg i DKF - Orientering om øvrige indsatser ansvarsområder:

Besøg hos DKF sekretariat (Christian, Nina og Silas) med henblik på at blive
orienteret om indsatserne på de øvrige områder:

+60: Primært 60+ Camp, som forsøges udbredt til regioner

Skolemedlemsskaber: ikke noget at bemærke

Tilbud til den enkelte: forsøges gjort via digitale fællesskaber

Oplæg til Kap-kano udvikling

Der arbejdes på at nedsætte en arbejdsgruppe, som skal producere en plan, der
har det mål at få danske atleter løftet til et niveau så de kan deltage ved OL senest
i 2032. Status på projektet, er at oplægget findes i arbejdspapir-tilstand. SE HER.
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Deltagerne i arbejdsgruppen er endnu ikke fundet, men forventes at være på
plads inden 1. juli.

Baggrund

Indstilling Tages til efterretning

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.4 13. juni 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Tommas Nielsen

Emne Orientering - Landshold og elite

Opgave Trænerudd:

Finn Pape, og har afholdt et første mødeLærke Høyer Morten Ib Juul Madsen
omkring Træner udd. struktur. Finn, Lærke og jeg fortsætter arbejdet. Vi vil skabe
en bedre kohærens mellem uddannelserne og have et større fokus på pædagogik
og gøre dem mere målrettede. Træner 1 skal have fokus på børnetræning. DIF
inddrages i arbejdet.

Elitesamarbejdsgruppen:

Første møde ligger i støbeskeen, med deltagelse af Sportschef .Torben Koue
dagsorden skal fastsættes, her er der et øget fokus på introduktion til det arbejde
der ligger i gruppen, og dens rammer. Jeg søger også inputs til opsætningen af
elitestrukturen ift. ECØ/V. Dagsorden bliver lavet i dialog med Tom.

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.5 13. juni 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Lau Larsen (LL)

Emne Orientering ansvarlig Konkurrence

Opgave Deltaget i møde med Sønderjysk Regatta Foreningen i Haderslev den 15 april, med
fokus på fremtidens kaproning for både roning og kano - kajak,
Der er gode muligheder for stævner, også for kano og kajak.og jeg ser frem til at der
i 2024 afholdes stævner på Haderslev Dam.

CPH Spring Regatta afholdt på Bagsværd Sø den 21-23 april med deltagelse af 279
aktive fra de fire nordiske lande.
Stor tak til godt 30 frivillige officials og hjælpere - uden dem ville det ikke være
muligt at afholde regattaen,
Også tak til Lyngby Kanoklub som igen var med og stod med ansvaret for
salgsboder og official bespisning.

Ellers er vi godt i gang med kaproning sæsonen og de første stævner er afholdt og
søndag den 25 juni afholdes DM Ocean Race hos Nibe Roklub - som en del af
DIF´s DM uge,

Preben Trærup er indstillet til ICF sprint dommeruddannelse, som finder sted i
Italien til juli.

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.6 13. juni 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Peter H Engel (PHE)

Emne Orientering Klubaktivitet og motion

Opgave

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.7 13. juni 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Jeppe Jørgensen

Emne Orientering ansvarlig Facilitet & miljø

Idrættens vilkår for aktiviteter i naturen
DIF afholdte den 13. april 2023 forbundsmøde om idrættens vilkår for aktiviteter i
naturen. Godt og konstruktivt møde, hvor der blev drøftet potentialer på
outdoor-området, naturnationalparker, samarbejde med Friluftsrådet og Sport for
Nature. De deltagende forbund orienterede desuden om udfordringer i forhold til
aktiviteter i naturen inden for de respektive idrætsgrene.
Der vil evt. blive etableret et netværk på området, som bl.a. kan give DIF
mulighed for sparring inden for udvalgte emner.

Friluftsrådets generalforsamling
Friluftsrådets generalforsamling blev afholdt den 29. april 2023. Der blev bl.a.
aflagt en god beretning om Friluftsrådets aktiviteter, og generalforsamlingen blev
præsenteret for Friluftsrådets planer for det kommende år. Der er fortsat fokus på
bl.a. adgang til naturen, både til lands og til vands.
Der var en større udskiftning på bestyrelsesposterne, fordi flere medlemmer
havde valgt at stoppe. Der var ikke kampvalg, men alle poster blev besat. Helle
Stuart, der er indstillet af DKF og DFfR, blev genvalgt til Friluftsrådets bestyrelse.
Der er aftalt møde med Helle Stuart og DFfR om bl.a. samarbejdet om relevante
opgaver i f.t. bestyrelsesarbejdet.

Søsportens Sikkerhedsråd
Der blev afholdt rådsmøde i Søsportens Sikkerhedsråd den 9. maj 2023. På mødet
blev statistikker for uheld/ulykker på vandet i 2022 præsenteret og drøftet. Der
var heldigvis også i 2022 ganske få ulykker inden for kano og kajak.
Desuden blev der drøftet fælles maritim platform, som er en app, der har til
formål at øge sikkerheden til vands, og som samtidig giver mulighed for at blive
koblet sammen med aktiviteter, der er relevante for den enkelte
medlemsorganisation.
Der var valg til forretningsudvalget i Søsportens Sikkerhedsråd, og her blev jeg
genvalgt. Endelig var der præsentation af et forslag til nyt logo for Søsportens
Sikkerhedsråd.
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Indstilling

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 6.1 13. juni 2023
Form Orientering

Ansvarlig SEKR

Emne Orientering fra organisationen - dette bilag er under delvis udfasning. Se bilag 6.2
for strategiopfølgning.

Elite rapporterer stadig her, ligesom VM og BDFL indtil videre er at finde i bilag 6.1

Direktøren Med a) ’s tiltræden som sportschef b) indgåelse af aftaler medTorben Koue
kraftcentre der også inkluderer sprint ungdomslandstræner c) en fornyet aftale
med Finn Pape om rolle der rummer Talentchef, EC vest og U18 træner så er
eliteafdelingen efter længere tid arbejde etableret som en justeret version af den
struktur der blev planlagt i 2022.

Internationalt er der stadig en række spørgsmål om RUS/BLR og hvordan disse
lande evt. kan deltage i internationale mesterskaber. I det nordiske samarbejde
bliver der arbejdet på at sende så stærke signaler som mulig. Fra DIF’s side bliver
der arbejdet på den lange bane ift. at sikre at events i fremtiden ikke bliver
anvendt til "sports washing". Dette oplyser DIF om på et Temamøde.

DIF’s årsmøde betød at der kom et nyt bestyrelsesmedlem Anna Harboe
Falkenberg blev valgt ind som nyt medlem - hun er formand for Danmarks
Skiforbund og gik blandt andet til valg på at arbejde for et endnu bedre og tættere
samarbejde mellem DIF, specialforbundene og klubberne. DKFs kontaktperson i
DIFs bestyrelse Jens Hornemann overtager posten som økonomiansvarlig i DIF’s
bestyrelse.

I Budapest lykkedes det et team fra DKF, Sport Event Denmark og Silkeborg
Kommune at vinde retten til at arrangere VM maraton i 2027 Silkeborg.

Thomas Gjerlufsen fra Lyngby Kanoklub takkede den 3. juni af som formand efter
40 år og bestyrelsesmedlem i klubben i 54 år. DKF var repræsenteret ved
formand, direktør, 2. næstformand og bestyrelsesansvarlig for motion og
konkurrence. Tak for en enorm indsats til Thomas, der allerede for en del år siden
modtog de højeste anerkendelser (Æresmedlem, DIF diplom) fra DIF, DKF og
Lyngby Kanoklub.

Pga. af nye regler fra Idrættens Hus er vi pt lidt pressede ift. mødelokaler. Vi
afventer et løsningsforslag fra Idrættens Hus. For nuværende har vi ingen egne
mødefaciliteter på 5. sal.
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Sekretariat

(herunder
kommunikation)

MHJ, NKL, RLU

Eleverne er ‘fløjet fra reden’, hvilket betyder, at vi er gået fra noget, der har lignet
tre ressourcer til ca.halvanden ressource. Vi vil i den kommende periode se,
hvordan det lander. Der er overlevering og opsamling på kursusadm. og vi kan
ikke i alle tilfælde overholde rimelige svartider, hvilket er beklageligt. Ligeledes er
der spørgsmål til uddannelsesområdet, som vi forsøger at håndtere i
udd.konsulentens fravær.

På kommunikationsområdet er der gang i mange fremadrettede ting. Online
magasinet er rullet ud, med mange spændende artikler og reportager. Børn og
unge-indsatsen supporteres og nyhedsbrevene flyder i en lind strøm.
Kommunikationsindsatsen for eliteområdet kører som ønsket af bestyrelsen.

Vi er ved at være gennem en ringerunde til alle klubber og har til gode at samle
op på de besvarelser, som klubberne er blevet opfordret til at indsende bl.a. med
input til Årsmødet i november.

VM2023 Status pr. 10. maj og næste skridt

Finance
Det går stadig fremad med aftalerne, men der er ingen ændringer siden sidste
møde.

Athletes Lunch
Planen for menuen er ved at falde på plads. I bæredygtighedens tegn serveres
ikke oksekød. Menuen skal godkendes af ICF.

Hospitality
Der er nu tilmeldt 59 masters fra 14 lande. Heraf 17 personer fra Danmark. Der er
også flere hold tilmeldt til det officielle VM - herunder Sydafrika med 50 personer,
hvoraf ca. halvdelen er masters og ikke talt med i ovenstående tal. Vi synes, det
tegner rigtig godt. Men vi kan godt blive udfordret på antallet af 2 personers
værelser. Der er dog indtil videre godt styr på det i Danmarks Sportscenter, hvor
tetris-arbejdet i forhold til værelser og hytter styres.

Marketing & PR/Communication/Photo
Se separate punkt på dagsordenen.
Der arbejdes med skiltning og visuel kommunikation under eventet, stadig med
udgangspunkt i vikingeteamet. Derudover en plan for, at kommunikere folkefesten
specielt til lokalt publikum og hvilken digital markedsføring, vi skal intensivere
indsatsen med.

Volunteers
Der er nu knapt 80 tilmeldte frivillige i Crewplan, og vi får næsten dagligt
spørgsmål fra nye potentielle frivillige. Derudover er der forskellige
grupper/foreninger, som vi har kontakt med, som også er interesserede i at
hjælpe. Jels Idrætsforening, Sjov Motion har tilbudt sig, det samme har Ribe
Roklub. Vi arbejder med frivillig rekruttering til sommerens arrangementer.
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Sport/Official/Race Course
Formand for maratonudvalget i ICF, Ruud, var i Danmark i 1,5 dag og gennemgik
planerne sammen med Matilde, Lau (konkurrenceansvarlig i DKF), Dave (lokal
mand og ansvarlig for optegning af banen og eventpladsen), Arnaud (praktikant)
og Ulla. Den endelige bane er nu tegnet op, men der er et par udfordringer i
forhold til længden, så Ruud skal have den godkendt i hans bagland.

Ruud ønsker en anden streaming-operatør, så der arbejdes på højtryk med 3
andre tilbud, hvoraf det ene er et interessant dansk firma, som vi kender godt,
men som vi ikke tidligere har brugt til streaming. Der er underskrevet kontrakt
med Memosoft (Portugal), som står for tidtagning og grafik.

Venue Construction
Der foreligger også en tegning af alle elementer på land. Der er flyttet lidt rundt
på nogle elementer/telte efter Ruud’s ønsker. Fredag den 12. gennemgår Ulla hele
sitet med både internetfirmaet, strømansvarlige fra kommunen, en
kørestolsbruger fra Parasport Danmark og vores frivillige opbygningsansvarlige.
Samtidig gennemgås området med Janus i forhold til vikingemarked og
vikingelege. Begge dele er flyttet tættere på VM-konkurrenceområdet, hvilket
giver en god sammenhæng. Hele planen sendes ultimo maj til godkendelse i
kommunen. Den overordnede ansøgning er sendt til kommunen men uden bilag.
Der har været møder med kommunen ang. affald og trafikplanlægning i forhold til
lukning/ensretning af veje.

City Activation / Side-events
Programmet for sideaktiviteter er nu offentliggjort på vores hjemmeside. De
fleste aktiviteter er på plads, dog har kommunen modtaget et par yderligere
ansøgninger, som behandles i de næste uger. Aktiviteterne er mere musik,
aktiviteter til børn og flagallé i Jels by.
Der er udsendt indbydelse til skoleaktiviteter for udskolingen, hvor de inviteres til
4 aktiviteter på venue. Desuden er 5. klasserne inviteret til at lave et relief af
kakler, som udstilles på venue ved Valhal. Jels skole arbejder på en TdF-agtigt
oppyntning af et område ved søen, som både skal være en reklame før VM, men
også bruges aktivt under VM.

Vikingemarked
Se under opbygning.

Masters
Der er planlagt træninger på Jels Sø i juni-måned. Der er godt gang i snakken på
Facebookgruppen: Kano og Kajak Masters i Danmark. Den startede for få måneder
siden og der er allerede 244 medlemmer, så det lover godt for tilmeldingerne.
Åbningsceremoni for masters er også planlagt.

Sustainability
Den 1. juli starter Christina Duhn i praktik fra CPH Business i Lyngby, hvor hun
læser PBA Entrepreneurship og Innovation. Christina skal stå i spidsen for
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bæredygtighed med ansvar for affald, fremme atleternes brug af vandhanevand
og evaluering af indsatsen. Der er en dialog igang med kommunen om antallet af
affaldsspande og containere og tømning, som kommer på plads inden Christina
starter.

Sponsor
Der arbejdes på sponsor for planter, hegn m.m.

VIP/Reception
Ruud var begejstret for vores plan om at holde en VIP-reception for holdledere
m.m., som starter lige efter sidste løb lørdag. Herregårdskælderen står for en let
buffet, som kan spises stående. Arrangementet bliver uformelt uden omklædning
for holdlederne. Det foreslås, at borgmesteren og Tom siger tak for deltagelsen,
men ellers uden de store taler.

Service Center
Ingen opdatering.

Akkreditering
Der er afholdt møde i akkrediteringsgruppen og løse ender er ved at blive
afklaret.

Ceremonies
Ingen opdatering.

Safety
Sikkerhedsplanen på vand er næsten på plads.

Crisis Management
Ingen opdatering.

Anti-Doping
Alt på plads.

Signage
Der er optalt skilte fra EM2022 og der arbejdes på skilteplanen på pladsen.

Spectators experience
Ingen opdatering.

Transport
Vi afventer tilbud fra busselskaber mandag. Der arbejdes udfra et
“worse-case”-scenario shuttlebusplan, hvor alle vores hoteller er fyldt op. 14 dage
før skal vi have vores endelige plan klar, men det forventer vi, at vi har allerede
primo august.

VandVejen
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Den 5. maj var der vikingemarked i Vikingecentret i Ribe, hvor vores VM-medaljer
blev sendt afsted. Der kom en video ud af det, som er brugt i markedsføring af
den 18. maj, hvor medaljerne fortsætter op mod Jels og lander i Jels ved
frokosttid. Der forventes 10-20 deltagere fra Ribe og lidt flere i Jels. Der er hyret
en dronefotograf til at lave en video, som kan bruges til efterfølgende
markedsføring af VM.

Verdens bedste talent-
og elite miljø (Spor 6)

TK, FP, KW, ZB, UNP

Torben Koue (TK) - 1. maj - 13. juni 2023

● Der er udtaget atleter til VM i Duisburg. Dette sker på baggrund af
World Cup I og II, samt spring regatta og de udarbejdede
selektionskriterier.

○ World Cup 1 i Szeged resulterede i en placering som 13. bedste
nation, med 1 guld, 1 sølv og 1 bronze - i et meget stærkt og
bredt felt af 58 nationer.

○ World Cup 2 i Poznan resulterede i en placering som 4. bedste
nation, med 2 guld, 2 sølv og 3 bronze - med flere stærke
discipliner, i et lidt decimeret felt af 44 nationer.

● Opstarten som sportschef har været præget af selektion til VM,
rejseaktivitet og introduktion til atleter, trænere og stab rundt om
elitecentret. Herunder samarbejdet med resten af DKF og Team
Danmark.

Finn Pape (FP) - 29. marts - 13. juni 2023
Talentchef opgaver:

● Offentliggjort de godkendte selektionskriterier for U16- U18- og U23
landshold den 31. marts.

● Deltaget i 3 stk. hurtig-runder møder (online) og 1 stk. personalemøde (i
IH) siden sidste BE møde.

● Deltaget i DIF/TD-netværksmøde i Netværk for talentansvarlige den 22.
maj i Værløse, og har haft besøg til EC Vest træning af talentansvarlige fra
SvømDanmark og Dansk Sejlunion tirsdag den 25. april.

● Aflagt 5 stk. besøg på forskellige EC eller KC siden sidste BE møde. Her har
jeg overværet træning, fra motorbåd, samt talt med trænere og atleter.

● Deltaget i flere møder vedr. træner-udvikling og trænerkurser i DKF både
online og i IH.

● Deltaget i forberedelser til Int. stævner for U-landshold i samarbejde med
Rikke Rønnow Lund, gennem løbende kontakt i hele perioden siden sidste
BE møde.

● Koordineret: iagttagelser, udtagelser, træningsweekender, indbydelser,
afregninger, mm. for DKF’s U landshold i samarbejde med DKF U23
landstræner Emilie Rosenkilde og DKF U16 landstræner Søren Maretti
gennem løbende kontakt.

● Opstartet samarbejde med ny Sportschef Torben Koue gennem online
møder, mails og telefonsamtaler, samt første personlige møde under
Bagsværd Regatta den 2.-4. juni.

U18 landshold mm.:
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● Deltaget ved Copenhagen Spring Regatta den 21-23. april. Netværket med

trænere og ledere, samt iagttaget U18 atleter til nyt U18 Bruttolandshold.
● Offentliggjort nyt U16 Bruttolandshold den 27. april.
● Offentliggjort nyt U18 Bruttolandshold den 27. april.
● Offentliggjort nyt U23 Bruttolandshold den 30. april
● Planlagt og afholdt U18 træningssamling den 6. og 7. maj i Silkeborg. DKF

U18 assistenttræner Rasmus B. Lind deltog hele weekenden og Nikolaj
Thomsen hjalp om lørdagen. Der blev arbejdet intensivt med K2- og K4
træning.

● Deltaget ved Maribo Regatta den 20-21. maj. Netværket med trænere og
ledere, og iagttaget U18 atleter til U18 NM landshold.

● Planlagt og afholdt U18 kano samling mandag den 22. maj i Nybro-Furå
Kano og Kajakklub. Fælles om træningen med klubtræner Peter Nagy fra
motorbåd. Der blev arbejdet med C2 træning.

● Deltaget ved Bagsværd Regatta den 2.-4. juni. Netværket med trænere og
ledere, og iagttaget U18 atleter til U18 NM- og U18 VM landshold.

Elitecenter Vest:
● Daglig træning på Elitecenter Vest
● Besøg af ca. 3 stk. atleter (CEF, CF og AL) fra andre DKF centre til EC Vest

træning i K1.
● Besøg af ca. 3 stk. atleter (PK, AS og JBD) fra andre DKF centre og klubber

til K2 træning rettet mod iagttagelse til U-landshold ved Bagsværd
Regatta.

● EC Vest atleter, ca. 2 stk. (JK og KN) har deltaget i K1- og K2 træning i
andre EC og KC rettet mod iagttagelse ved Bagsværd Regatta.

● EC Vest atleter har deltaget i DKF U23 træningssamling i Bagsværd den 27.
og 28. maj.

● Besøgt EC Vest atleter i Vejle (GST og BM) og Holstebro (WÅ og MP) siden
sidste BE møde.

BDFL (NIO) DK padler blev afholdt fra 27.maj til 5.juni. Over 50 arrangementer over
hele landet. Dette er en relativt god opslutning med de reducerede
ressourcer der ligger i projektet i denne periode. I øvrigt er der gjort klare
arbejdsfordelingsprincipper i projektet for 2023, blandt konsulenterne og
mellem organisationerne DGI og DKF. DGI Storstrømmen har i denne
periode overtaget det overordnede økonomiske ansvar for projektet.
Fremdriften hidtil i år diskuteres på møde mellem de fagligt ansvarlige
ledere Martin Christensen (DGI Storstrømmen) og Nina Iren Øverberg
(DKF) den 12.juni.

Indstilling Status tag til efterretning

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 6.2 13. juni 2023
Form Orientering

Ansvarlig NIO

Emne Strategiopfølgning løbende rapportering

Baggrund DKF udarbejdede i 2020 ny strategi for perioden 2021-2028. I denne
strategiperiode er der taget højde for andre aftaler, der er asynkrone i forhold til
den overordnede DKF strategi. Dette gælder blandt andet Bevæg dig for livet
aftalerne for perioderne henholdsvis 2020-2022 og 2023-2024. DIF strategiaftale
fra 2022-2025, og Team Danmark aftalen fra 2021-2024.

Bestyrelsen har ønsket en nemmere måde at holde overblikket over de forskellige
aftaler, og at kunne se sammenhængen og følge op på de forskellige aftaler
samlet. Målet er at lave den røde tråd i vores strategier.

Strategiopfølgning (spor 1-6) løbende rapportering

Indstilling Den i opfølgningen angivne status tages til efterretning.

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 7.1 13. juni 2023
Form Orientering

Ansvarlig CJ

Emne Økonomi / Balance

Opgave Bestyrelsen skal løbende orienteres om og tage stilling til forbundet økonomiske
situation.

Baggrund Link til balance pr 30 maj (ikke delt offentligt) Der er kommentar på enkelte
områder

Der er pt realiseret 37% (32%) af indtægterne og 28 % (24%) af udgifterne. Tal i
parentes er fra 2022

Likviditeten er pt god jf udsendte likviditet status.

VM bliver håndteret i Vejen Kommune og så vil der blive foretaget en stor samlet

afregning, når de forskellige leverandører har afregnet. Der vil så komme et stort

ryk både på udgiftssiden og indtægtssiden - men med en lille påvirkning af

likviditet.

Indstilling Tages til efterretning

Næste opfølgning Næste bestyrelsesmøde

side 32

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1aoQ661j5oAPK-0K-Kda8Rv5yEWVPOXthZ2XoxUIUYAg/edit?usp=sharing


Bestyrelsesmøde DKF dagsorden

Til dagsordenen

Bilag 8.1 13. juni 2023
Dagsordens punkt 8.1

Form Eventuelt

Ansvarlig

Emne

Opgave

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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